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傑出非華語學生獎勵計劃 2023 提名表格 

Nomination Form for Outstanding Ethnic Minority Student Award Scheme 2023 
 

 
請填妥本表格，並於二零二三年二月十日 (下午五時正) 或之前 以下列其中一種方式遞交。 

Please complete and submit this form by a below method on or before 10 February 2023 (5 p.m.) 

電郵 Email: cantonese.hkcnlink@gmail.com; 或 OR 傳真 Fax: 3563 6677. 

 

 

A. 組別 School Category （請剔選 Please tick as appropriate） 

 小學 小一至小三

Primary 1-3 
 小學 小四至小六

Primary 4-6 
 中學 中一至中六

Secondary 1-6 

 

B. 學校資料 School Information 

學校名稱： 

School Name: 

 

聯絡老師名稱： 

Name of the Teacher in charge: 

 

聯絡老師電話： 

Telephone of the Teacher in charge: 

 

聯絡老師電郵地址： 

Email Address of the Teacher in charge: 

 

 

C. 學生資料 Student’s Information 

英文姓名（請以正楷填寫）： 

Name in English (in block letters): 

 

中文姓名（如適用）： 

Name in Chinese (if applicable): 

 

就讀班級： 

Class Attending:  

 

性別： 

Sex:  

 

香港身分證／護照號碼： 

HKID Card / Passport No.: 

（首 4 位數字或字母）(First 4 digits) 

 

出生日期（月/年）： 

Date of Birth (Month/Year): 

 

種族： 

Ethnicity: 

    

居住地區： 

Living District: 
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D. 提名內容 Content for Nomination 

請參考提名指引中的評分準則，以中文或英文簡述此學生在過往一年於各項的表現。 

字數不限，如表格空位不足，請另頁書寫。Please briefly describe in English or Chinese the 

student’s performances in various aspects in the past year. Kindly refer to the assessment criteria in 

the ‘Nomination Guidelines’ for scoring proportions for each School Category. No word limit. You 

may use a separate sheet if the space provided is insufficient.  

 

 

(D1) 學業表現 Academic Performances 

(請填寫此學生過去一年在不同科目的考試成績。Fill in the student’s examination performances 

in different subjects in the past year.) 
科目 

Subject 

成績／表現

Results/Performance 

備註（如獎項） 

Special Remark e.g. Awards (if have) 

   

   

   

   

   

   

   

   

 

 

 

(D2) 操行 Conduct 

(請簡述此學生的在校操行，如個人品德、行為等。Briefly describe the student’s in-school 

conduct, e.g. personal character, behaviours, etc.) 
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(D3) 堅毅積極的精神 Demonstration of Perseverance Attitude 

(請簡述此學生如何在遇到挑戰或挫折時，積極克服困難，表現出堅毅的精神。這不限於學術
表現。Briefly describe how the student has been persistent and positive in overcoming challenges 

despite difficulty. It is not limited to in-school academic performances.)  

 

 

 

 

 

 

 

(D4) 校內／校外的活動參與  Participation in Extra-Curricular Activities 

(請簡述此學生在校內及／或校外參與的活動，以及任何相關的成就，如獎項。 
Briefly describe the student’s in-school and out-school participation in extra-curricular activities, and 

any relevant achievements e.g. awards.) 
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以下兩項 (D5 及 D6) 只限高小及中學組別填寫。初小提名請略過此兩項，繼續填寫 E 部。

The below two items (D5 & D6) are only for Primary 4-6 and Secondary 1-6 nominations. 

For Primary 1-3 nominations, please skip and continue the form at Part E. 

 

 

(D5) 領袖才能 Leadership Ability  

(只限高小及中學組別。請簡述此學生的領袖才能，帶領或指導他人的能力，如成為風紀、校
隊隊長、學會幹事等。For Primary 4-6 and Secondary 1-6 Nominations Only. Briefly describe the 

student’s leadership experiences, demonstrating his/her ability in leading or guiding others. E.g. being 

the school prefect, team-leader of a school team, committee member of a club, etc.) 

 

 

 

 

 

 

 

(D6) 社會服務經驗 Voluntary/ Community Service Experiences 

(只限高小及中學組別。請簡述此學生的義工／社會服務經驗，如何表現出對環境或有需要人
士的關懷。For Primary 4-6 and Secondary 1-6 Nominations Only. Briefly describe the student’s 

volunteering/ community service experiences, showing their care towards the environment or persons 

in need.) 
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E. 聲明 Declaration 

 
本人謹此聲明並確認以下內容： 

I hereby declare and confirm the below content: 

 

➢ 就本人所知及相信，在本表格內所提供的各項資料，均屬正確和真實。 

The information given in this nomination form is true and correct to the best of my 

knowledge and belief. 

 

➢ 本人確認，如上述學生成為入圍者及/或得獎者，他/她將出席以下活動。如學生缺席

活動，LINK Centre 有權取消其參加資格。 

I confirm, shall the nominated student become a finalist and/or winner, he/she can attend the 

required activities as below. LINK Centre has the right to disqualify the student if he/she is 

absent from the required activities. 

 

活動 Activity 日期 Date（時間待定 Time to be confirmed） 

*入圍者面試 

Finalists’ Interview Day 
4/3/2023 (Sat)  

*領袖訓練日 

Leadership Workshop 
11/3/2023 (Sat) 及 and 12/3/2023 (Sun) 

#頒獎典禮 

Award Ceremony 
25/3/2023 (Sat) 

*所有入圍者必須出席 All finalists are required to attend 

#所有得獎者必須出席 All winners are required to attend 

 

➢ 本人授權܇LINK Centre 使用在計劃期間所拍攝的照片/短片，為記錄及作宣傳之用。 

I authorize LINK Centre to use photographs/videos taken during the Award Scheme for 

programme record and promotional use. 

 

➢ 本人知悉及同意 LINK Centre有權於合理情況及遵照計劃目標的精神下，修訂上述所

有規則或資料，並擁有所有最終決定權。 

Upholding the objective of the Award Scheme and under reasonable conditions,  

I acknowledge and agree LINK Centre has the right to revise the rules and information of 

the Scheme, and reserves the rights to all final decisions. 

 

 

 

聯絡老師簽署： 

Signature of the Teacher in charge: 

 

日期： 

Date: 

 

 


